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کمبود فضاهای آموزشی بستانآباد نیازمند توجه ویژه است | مدارس دوشیفته قبول نیست

فرماندار بستانآباد بر ضرورت توجه ویژه به کمبود فضاهای آموزشی در بستانآباد تاکید کرد.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری بستان آباد، رسول یعقوبی در جلسه کمیته برنامه ریزی این
شهرستان، با اشاره به فرسودگی و کمبود مدارس در سطح شهرستان، خواستار تخصیص اعتبارات

ویژه برای رفع این مشکل شد.

فرماندار بستان آباد با بیان اینکه کمبود فضای آموزشی، مانع پیشرفت تحصیلی دانش آموزان و
ارتقای سطح آموزش در شهرستان می شود، اظهار داشت: باید مشکلات زیرساختی آموزش و
پرورش را رفع کنیم و زمینه را برای بالابردن کیفیت آموزشی باز کنیم. مدارس دو شیفته مورد قبول

نیست و در این عرصه باید اقدام عاجل صورت گیرد.
تصویب طرح های عمرانی برای رفع تنش آبی

فرماندار بستان آباد همچنین به تصویب طرح های عمرانی برای رفع تنش آبی در روستاها اشاره
کرد و گفت: با توجه به مشکلات آبی که در برخی روستاها وجود دارد، طرح هایی برای بهبود
وضعیت آب رسانی در حال بررسی و تصویب هستند. این طرح ها به منظور تأمین آب مورد نیاز

شرب اهالی روستاها تدوین شده است.

نهضت مدرسه سازی و مشارکت خیرین

فرماندار بستان آباد در پایان با اشاره به آغاز نهضت مدرسه سازی در استان، از مشارکت خیرین در
این امر خداپسندانه قدردانی کرد و گفت: "دست خیرین مدرسه ساز را به گرمی می فشاریم و از
تمامی ظرفیت ها برای تسهیل و تسریع در ساخت و تجهیز مدارس در شهرستان بستان آباد

استفاده خواهیم کرد.

رسول یعقوبی ابراز امیدواری کرد که با تخصیص اعتبارات لازم و همکاری میان دستگاه های اجرایی
و نیکوکاران، شاهد تحولی اساسی در وضعیت فضاهای آموزشی و تأمین آب در شهرستان بستان

آباد باشیم.
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